
Vegar Bekken (Innlevert 09.03.2023) 

 

Når det gjelder villrein stammen i Knutshø og Snøhetta, er min mening at det må prøves å få ned 

stammen på reinsdyr en periode, for å se om slaktevekta kan gå opp på simle og kalv. Når det 

gjelder bukken i Knutshø, er det mye stor bukk ved Hovedflokken og i fostringsflokker.  

 

Statsforvalter må sammen med utvalg, fjellstyre og bygde allmenning, være mer åpen på hvor 

rein står i terreng, samt komme med opplysningskampanjer angående kalvingsområder i 

terreng. Vi som er mye ute i fjellet i privat regi, vet og ser mye om rein og andre dyr i 

nærområder. Er usikker på hvordan dagens telling av dyr er det reelle tall for rein i Knutshø og 

Snøhetta. 


